

Title (en)
SOLID SUPPORT HAVING ANTIBODIES IMMOBILIZED THEREON.

Title (de)
FESTER TRÄGER MIT DARAUFLIMMOBILISIERTEN ANTIKÖRPERN.

Title (fr)
SUPPORT SOLIDE COMPRENANT DES ANTICORPS IMMOBILISES SUR SA SURFACE.

Publication
EP 0483309 A1 19920506 (EN)

Application
EP 91908038 A 19910327

Priority
US 52658090 A 19900518

Abstract (en)
[origin: WO9118291A1] There is disclosed a solid support having antibodies immobilized thereon. The specific antibodies of interest are immobilized on the solid support as part of a complex which includes a nonspecific antibody and an antibody directed against the Fc fragments of the specific and nonspecific antibodies. In a preferred embodiment the solid support is used in solid phase competitive immunoassays and provides improved signal levels and desirable steeper standard curve slopes in the desired assay sensitivity range.

Abstract (fr)
Support solide ayant des anticorps immobilisés sur sa surface. Les anticorps spécifiques et présentant un intérêt sont immobilisés sur le support solide en tant que partie d'un complexe comprenant un anticorps non spécifique et un anticorps s'opposant aux fragments Fc des anticorps spécifiques et non spécifiques. Dans un mode d'exécution préféré, on utilise le support solide dans des immunoanalyses compétitives en phase solide et il produit de meilleurs niveaux de signaux et des courbes recherchées de fortes pentes standard dans la plage de sensibilité recherchée de l'analyse.

IPC 1-7
G01N 33/535; G01N 33/541; G01N 33/543; G01N 33/552; G01N 33/577; G01N 33/78

IPC 8 full level
G01N 33/53 (2006.01); **G01N 33/543** (2006.01); **G01N 33/547** (2006.01); **G01N 33/552** (2006.01); **G01N 33/68** (2006.01); **G01N 37/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
G01N 33/54366 (2013.01); **G01N 33/54393** (2013.01); **G01N 33/552** (2013.01); **G01N 33/6857** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9118291A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9118291 A1 19911128; CA 2039599 A1 19911119; EP 0483309 A1 19920506; JP H05500116 A 19930114

DOCDB simple family (application)
US 9102092 W 19910327; CA 2039599 A 19910402; EP 91908038 A 19910327; JP 50784291 A 19910327